

# Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 09/09-2024 kl 18:30

Lokation: NS klubhus

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milthers (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

## Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.
  - b. @Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til hvem der skal have jakke og Peter skal have snakket med Per -
  - c. @Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre at holde at holde visionsaften sammen. Det var en god ide og de vil gerne være en del af det. Vi satser på sidst på året. Planlægges på næste møde.
  - d. @Morten. Vi sender ud til alle om at tage ting med i fælles kalender.
  - e. @Per og @Morten finder på noget ballade ift sejlerskolen
  - f. @Peter tager fat i @Bo om aftale på sejlrenden
  - g. @Peter spørger Lis om vennerne vil stå for noget arrangement til standerstrygning.
  - h. @Jens checker om der skal faktureres til havneforening eller SI om forplejning
  - i. @Kurt - Få købt en printer - evt laser - med scanner
3. Nyt fra formanden
  - a. Årshjul
  - b. Planlægning af standerstrygning/afriggerfest
4. Kasserer / Økonomi
  - a. Aftale med Aalborg Kommune
  - b. Retningslinier for at undgå phishingmails og AI opkald
5. Driftsudvalg
6. PR / Kommuniaktion / Hjemmeside
7. Ungdomsudvalg

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

8. Sejladsudvalg

9. Sejlerskole

10. Evt

a. Næste møde d. 07. oktober kl. xx

## Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Peter checker op på jakker og tøj

Vi skal finde ud af hvor mange jakker vi skal have til ungdomsafdeling og sejlerskolen med størrelser og en polo til bestyrelsen.

Kurt: L

Peter: L

Jesper: L

Gunnar: L

Morten: XXL

Jens: XL

Per: L

Sejlerskole: 2stk i L

Ungdomsskole: Peter spørger Bo

@Morten laver et opslag om at arrangere en afriggerfest.

@Peter tager fat i Resen eller får bådfællesskabet til det i forhold til tilbud på sejl og evt rulle til bådfællesskabet

@Per og @Kurt tager fat i Lars Bro i forhold til start af teorihold

@Kurt checker op med SI om vi har en kontakt hos kommunen så vi kan få vores tilgodehavende

Standerstrygning: @Jens skaffer kage. @Morten laver et opslag. Det er d. 26. oktober kl 15

@Jens tager fat i Lars B. omkring ½ forplejning til arbejdsdagen

@Kurt - Få købt en printer - evt laser - med scanner

@Gunnar checker med gl skoleinspektør Anders Bang om hvilke foredrag han kan lave

@Peter giver besked til motorbådsklubben om det er OK de låner klubhuset

@Per sørger for mad til næste møde.

## Referat af mødebeslutninger

### Dagsorden for mødet

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
  - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
  - a. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.
  - b. @Peter checker med Per om vi kan lave et sæt nye jakker til ungdomstrænere. vi skal have besked ud til hvem der skal have jakke og Peter skal have snakket med Per -  
Vi skal finde ud af hvor mange jakker vi skal have til ungdomsafdeling og sejlerskolen med størrelser og en polo til bestyrelsen.  
Kurt: L  
Peter: L  
Jesper: L  
Gunnar: L  
Morten: XXL  
Jens: XL  
Per: L  
Sejlerskole: 2stk i L  
Ungdomsskole: Peter spørger Bo
  - c. @Peter checker med Lis om det kan lade sig gøre at holde at holde visionsaften sammen.  
Det var en god ide og de vil gerne være en del af det. Vi satser på sidst på året. Planlægges på næste møde.  
Peter har talt med Lis om:  
Vil NSV stå for afriggerfest - de vil gerne åbne baren, men vi skal have arrangeret en fest.  
@Morten laver et opslag om at arrangere en afriggerfest.  
Visionsaften: Mads Wibling vil hjælpe med at arrangere. NSV vil gerne stå for forplejning.  
Dato for visionsaften bliver efter sæson, men inden jul.  
Vil NSV være sponsor på sejl til fællesbåden. Det vil de gerne, men skal have nogle tilbud.  
Vi får tilbud fra Resen på sejl og evt en rulle. @Peter tager fat i Resen eller får fællesskabet til det.
  - d. @Morten. Vi sender ud til alle om at tage ting med i fælles kalender. Intet er kommet tilbage.
  - e. @Per og @Morten finder på noget ballade ift sejlerskolen.  
Der er lavet noget ballade og nogle opslag der kan deles i bygrupper osv.  
@Per og @Kurt tager fat i Lars Bro.
  - f. @Peter tager fat i @Bo om aftale på sejlrenden  
Den kontakt vi har er der ikke gang i. @Kurt checker op med kommunen.
  - g. @Peter spørger Lis om vennerne vil stå for noget arrangement til standerstrygning.  
Standerstrygning kl 15, vi synger blæsten går frisk. Der skal bestilles kaffe og kage. @Jens skaffer kage. @Morten laver et opslag. Det er d. 26. oktober kl 15

## Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

- h. @Jens checker om der skal faktureres til havneforening eller SI om forplejning. @jens har ikke hørt nogle tal fra nogen. @Jens tager fat i Lars B. omkring ½ forplejning
- i. @Kurt - Få købt en printer - evt laser - med scanner  
Det gør @Kurt stadig

### 3. Nyt fra formanden

- a. Årshjul  
@Gunnar checker med gl skoleinspektør Anders Bang om hvilke foredrag han kan lave  
@De der vil tager på klubkonference
- b. Planlægning af standerstrykning/afriggerfest

### 4. Kasserer / Økonomi

- a. Aftale med Aalborg Kommune
  - i. Den kontakt vi har er der ikke gang i. @Kurt checker op med kommunen.
- b. Retningslinier for at undgå phishingmails og AI opkald
- c. Udlejning af klubhus
  - i. Vi siger ja til motorbådsklubben  
@Peter giver besked om det er OK

### 5. Driftsudvalg

- a. Der skal ryddes op i hallen og værkstedet. Vi kan starte med en liste i klubben med arbejdsopgaver til villige frivillige

### 6. PR / Kommuniaktion / Hjemmeside

- a.

### 7. Ungdomsudvalg

- a.

### 8. Sejladsudvalg

- a.

### 9. Sejlerskole

- a.

### 10. Evt

- a. Næste møde d. 07. oktober kl. 18:30. @Per sørger for mad
- b. Claus Søe kommer og gennemgår varmesystem d. 7. okt.